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M ØD E R E F E R A T 

B E S T Y R E L S E S M Ø D E 

 
Tid/sted Onsdag den 20. september 2023 kl. 18.00 Mødenr.: 6 - 2023 

Deltagere Bestyrelsen: 

Claus Svold (CS) 

Charlotte Holst (CH) 

Judith Domino (JD) 

Torben Pedersen (TP) 

Søren Priess Gade (SPG) 

 

Manager: 

Bo Vaaben (BV) 

Afbud Jan Haugsted Petersen (JHP) 

Referent Bo Vaaben (BV) 

 

 

 

Dagsorden: 

 

Pkt. 1 Godkendelse dagsorden - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af dagsorden. 

Beslutning Godkendt uden bemærkninger 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 2 Godkendelse mødereferat - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af mødereferat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Beslutning Godkendt og underskrevet uden bemærkninger 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 3   

Sagsfremstilling  

Beslutning  

Åben/lukket Lukket 
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Pkt. 4 Temadrøftelse: Driving rangen 
 

Sagsfremstilling Med statistikmateriale fra anvendelsen af driving rangen og budgetoverslag fra 

Trackman i forhold til evt. installation af Trackman range som input en 

overordnet temadrøftelse omkring evt. udvikling af driving rangen. 

Beslutning I forlængelse af den overordnede temadrøftelse var bestyrelsen ikke afvisende i 

forhold til en evt. senere opgradering af klubbens driving range. Der var dog bred 

enighed om at de igangværende projekter (se pkt. 6) havde første prioritet. 

Bestyrelsen ønsker et mere fyldestgørende datagrundlag i forhold til anvendelsen 

af klubbens driving range og vil indhente erfaringer fra andre klubber, som har 

investeret i radarløsninger inden der arbejdes videre med en eventuel business-

case. 

Bilag Bilag 1 – Oplæg temadrøftelse driving rangen 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 5 Bridgeklubberne 
 

Sagsfremstilling Forudsætningen for at deltage i bridgespil i Vejle Golf Clubs lokaler er, at 

spilleren ligeledes er medlem af golfklubben. Bridgeklubberne oplever at der 

bliver færre medlemmer af golfklubben, som både spiller bridge og golf. 

Bridgeklubberne beder bestyrelsen overveje om kriterierne kan ændres. 

Beslutning Bestyrelsen er opmæksomme på problemstillingen og har i en tidligere 

henvendelse fra andre bridgespillende medlemmer drøftet de gældende regler 

omkring bridgespillernes adgang til klubbens lokaler. Lokalerne er igennem 

brugeraftalen med Vejle Kommune stillet golfklubben til rådighed for klubbens 

medlemmer. Udlejning af lokalerne er ikke mulig i henhold til Brugeraftalen. 

Bestyrelsen ser derfor ingen mulighed for at ændre i reglerne om at ”deltagelse i 

Bridgespil i golfklubbens lokaler forudsætter medlemskab af golfkubben” og 

fastholder samtidig den ekstra betaling på kr. 100 til delvis dækning af 

ekstraordinære lokaleudgifter. Men henleder dog opmærksomheden på at passivt 

medlemskab til p.t. kr. 975 årligt opfylder betingelserne. 

Bilag Bilag 2 – Ansøgning fra Bridgeklubben tirsdag aften. 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 6 Status diverse projekter - BV 
 

Sagsfremstilling Status 

- Arbejdsmiljø (varm hal til vinterarbejde)  

- Forbedrede træningsforhold (overdækket driving range) 

Gennemgang af tidsplan. 

Beslutning Der indhentes reviderede tilbud og det er forventningen at det samlede tilbud 

modsvarer det oprindelige budgetoverslag. Tidsplanen er afstemt med 

entreprenøren. Byggerierne og tidsplanen vil blive præsenteret mere detaljeret på 

hjemmesiden.  

Bilag Bilag 3 - tidsplan 

Åben/lukket Åben 
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Pkt. 7 Ris-Ros kassen 
 

Sagsfremstilling Behandling af indkomne: 

Medlem nr. 27-4199 – Lone Møldrup 

Oplever lange ventertider på banen i forbindelse med afvikling af 

firmaarrangementer. 

Medgiver at der kan forekomme ventetider specielt ved pres på banen. 

Bestyrelsen vil i forlængelse af henvendelsen genoverveje om gældende praksis 

med at ”vinke igennem når der er hul foran” er den rette anbefaling. 

Beslutning I forlængelse af henvendelsen besluttede bestyrelsen at opdatere ordensreglerne 

for banen med en præcisering af klubbens regler for at ”vinke igennem”. Den 

gældende regel er – ”en hurtigere bold skal lukkes igennem, hvis der er hul 

foran”. 

Bilag Bilag 4 – feedback og svar 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 8 Nyt fra sekretariatet - BV 
 

Sagsfremstilling Baneafdelingen 

- Planlagt intensiv pleje af greens gennemføres i uge 40 

- De gode erfaringer med robotklipperen på Korthulsbanen giver anledning 

til overvejelser om der skal indkøbes yderligere robotklipperen til 

klipning af fairway på Sletten 

Foreningsafdelingen 

- Henvendelse fra DGU om ønsket banelukning søndag den 21. april 2024 

fra kl. 9.00 for 40 – 50 spillere ønskede bestyrelsen ikke at imødekomme 

af hensyn til medemmernes mulighed for at benytte banen i samme 

tidsrum 

Sportsafdelingen 

- Bestyrelsen ønsker Sportsafdelingen og ikke mindst Elitedamerne STORT 

tillykke med de flotte bronzemedaljer 

Restauranten 

- Udtrykker fortsat tilfredshed med omsætningen og medlemmernes 

opbakning 

- Planlægger markedsføring af muligheden for afholdelse af julefrokoster 

Sekretariatet 

- Norlys ladestandere er i drift 

- P.t. har vi modtaget 37 donationer på kr. 200 til senere ansøgning om 

momsrefusion. Overvejer du at donere, kan du læse mere her. 

- MobilePay ændrer fra den 1. oktober gebyret pr. transaktion fra kr. 0,60 til 

0,99% af købesummen. Muligheden for at benytte MobilPay vil derfor 

fremover alene tilbydes ved indbetaling af mindre beløb. 

- Det elektroniske DGU-kort kan ikke anvendes som ”nøgle” til det 

indendørs træningsrum. Efter aftale med forsikringsselskabet tyverisikres 

2 x lasere i rummet, hvorefter rummet efter 1. oktober vil være ulåst i 

tidsrummet kl. 7.00 til 23.00 

- Boldopsamling på rangen automatiseres fra sæsonstart 2024 med indkøb 

af en robotopsamler fra Range Servant 

- Der indhentes tilbud på evt. udvidelse af antallet af golfcars til udlejning 

Åben/lukket Åben/lukket 

 

Mødet forventes afsluttet kl. 20.30  

https://www.vgc.dk/nyheder/bestyrelsen/moms2023/
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Bilag 1 
 

Temaoplæg:  

Driving rangen 
 

 

Baggrund 

Vejle Golf Club har p.t. 25 udslagsmåtter på driving rangen. Inden sæsonstart 2024 vil 

halvdelen være overdækket. 

 

Der er i 2023 investeret i en ny boldautomat fra Range Servant og samtidig er automaten fra 

den 1. marts 2023 monteret med en betalingsløsning fra GolfMore.  

 

Boldene på rangen vil fra sæsonstart 2024 blive samlet med robot. 

 

Statistik 

Udarbejdet på baggrund af data fra betalingsløsningen på boldautomaten og dækker perioden 

fra ca. 1. marts til primo september eller ca. 6 måneder. 

 

Den samlede indtægt i perioden har været tkr. 77 mod ca. kr. 20 i sæsonen 2022.  

 

Den samme gæst har i perioden købt bolde for kr. 1.200. 

 

Der er i perioden trukket 1.413.345 bolde. 

 

 
 

80% af medlemmerne bruger GolfMore app. 

 

1.279 forskellige medlemmer har trukket bolde på rangen. 

 

Brugerne har i gennemsnit i perioden trukket 

total = 972 bolde 

pr. måned = 162 bolde 

pr. uge = 40 bolde 

 

Det medlem der har trukket flest bolde i perioden, har trukket 15.945. 

 

396 eller ca. 31% af medlemmerne der har benyttet rangen, har trukket mere end 

gennemsnittet 

6%

88%

6%

1.413.345 ÅTD

Køb Medlemmer diverse
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De 396 har trukket 969.495 eller ca. 78% 

 

Boldtrækkene fordeles jævnt over alle ugedagene 

 

Flest boldtræk i tidsrummet mellem kl. 15.00 og 18.00 

 

Trackmanrange 

Radarløsningen som vi i dag anvender i vores indendørs udslagsrum, kan ligeledes installeres 

på driving rangen. Løsningen har lidt færre data end i den tilsvarende løsning i det indendørs 

træningslokale. 

 

Et prisoverslag fra Trackman hvor der opsættes 3 x radar, 10 skærme og resten dækkes med 

brugerens mobiltelefon vil beløbe sig til en engangsinvestering på ca. tkr. 1.700 inkl. moms. 

 

Driving rangen som forretningsområde 

Hvor ser vi anvendelsen af klubbens driving range bevæger sig hen. Kan det udvikle sig til et 

selvstændigt forretninsområde? 

 

Nyt medlemskab – range medlem? 

 

Mersalg i restauranten – servicering på rangen? 

 

Kan investering i Trakman rangen forrente sig? Skal det eller er det et medlemstilbud? 
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Bilag 2 

 

Vejle den 14.9.23 

 

 

Til Bestyrelsen af Vejle Golf Club 

 

 

Ansøgning fra Bridgeklubben tirsdag aften 

 

Vi er en lille klub på 16 personer, der har spillet bridge i Vejle Golf Club´s lokaler i rigtig 

mange år. 

 

Kriteriet for medlem af klubben er, at man skal være medlem af Vejle Golf Club. 

Det har – de sidste mange år - været svært at opfylde dette kriterie, og i år er det mere end 

svært. 

 

To af vores medlemmer begge over 80 år, har været medlem af golfklubben i mange årtier, 

men pga. helbredet, kan de ikke spille golf mere, og derfor vil de gerne melde sig ud af 

golfklubben, men vil stadig gerne spille bridge.   

 

Derudover mangler vi et enkelt par i klubben, men kan ikke finde nogle i golfklubben, der vil 

være medlem af vores lille klub.   

 

På grund af ovenstående ansøger vi bestyrelsen, om vi må ændre vores kriterier for medlem af 

klubben til: 

75% af medlemmerne skal være medlem af Vejle Golf Club. 

 

Alternativt – Kan vi i stedet leje lokalet til en billig pris? 

 

Bridgeklubben har alle årene støttet restauranten i Golfklubben med at købe velkomstdrink, 

julemiddag og afslutningsmiddag. 

 

Vi håber meget på jeres velvillighed. 

 

På vegne af Bridgeklubben tirsdag aften 

 

Jeanne Fernel 

tlf. 24404139 
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Bilag 3 
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Bilag 4 
 

 
Svar 14. september 2023 

 

Kære Lone 

 

Tak for din henvendelse i ris/ros kassen. 

 

Vi kender alle til at tålmodigheden kan blive udfordret, når der er travlt på banen, og spillet går langsomt. 

 

Det er meget tænkeligt, det oftere opstår, når en stor gruppe gæster spiller i fire-bolde. Men langsomt spil kan 

også forekomme i andre perioder med mange medlemmer på banen 

 

I forhold til de grupper, du omtaler, vil vi skærpe fokus fra baneservice på formiddage og særligt, der hvor der er 

grupper på besøg i forhold til, om de holder det rette boldtempo mm 

 

I forhold til at vinke igennem, så praktiserer vi (dvs baneservice) det sådan, at fligths skal lukke igennem, hvis 

der opstår hul foran dem.  

 

Din henvendelse giver os anledning til en drøftelse i bestyrelsen, om vi har ramt den rigtige praksis. 

 

Venlig hilsen 

Claus Svold  

Formand VGC 

 

Formular fra vgc.dk 

Feedback til bestyrelsen i Vejle Golf Club 
Et stort suk! Jeg, og en del andre, har de sidste par uger oplevet, at 
der opstår laaaange ventetid ved firmaarrangementer, og der bliver 
ikke lukket igennem. Kender ikke vigtigheden af, at komme ind i 
samlet flok, men det giver problemer. Kan der ikke lægges et par 
tider ind ved sådan arrangementer, så der ikke opstår køer. Min 
tålmodighed er ikke helt opbrugt endnu og jeg har puttet meget i 
ventetiden, men det er lidt træls at bruge 2,5 - 3 timer på 9 huller. 

Navn 

Lone Møldrup 

Medlemsnr. 

4199 

Mailadresse 

lunamoldrup@gmail.com 

Jeg ønsker at være anonym 
False 

 


